
ATENCIÓ! 

L’adjectiu ha de tenir el mateix gènere (masculí/femení) i el mateix nombre (singular/plural) 

que el nom que acompanya. Per ex. en una descripció: 

 

 

 

 

 

 

ELS CABELLS 

SÓN 

llargs/curts; 

llisos/arrissats; 

rossos/negres; 

castanys;  

 

abundants; blancs, 

grisos; foscos; 

pentinats 

/despentinats;  

bruts/nets; tenyits; 

rapats; ondulats 

 pèl-rojos 

 

 

ELS ULLS SÓN 

 

allargats; grossos; 

brillants; blaus; 

marrons 

negres; petits; verds; 

vius 

 

profunds; tristos; 

rodons; expressius 



 

un jersei blau, 

vermell, groc, 

de màniga 

llarga... 

uns pantalons 

texans, blaus, 

verds, vermells, 

estrets, 

amples... 

una camisa 

blanca, rosa, 

blava, verda, de 

ratlles... 

 

PORTA  


